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PROTOKÓŁ NR   VI / 2019 
 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Gerard Przybyła otworzył posiedzenie o godz. 1530  

 

Ad. 2  
Przewodniczący RG stwierdził prawomocność obrad; na sesję przybyło 14 radnych. 
 
Radny Postawka złożył wniosek formalny o usunięcie punktu 8 z porządku obrad. Przewodniczący poddał 
wniosek pod głosowanie 
Rada Gminy przy 14 glosujących, 10 głosami przeciw, 4 za, odrzuciła wniosek formalny o usunięcie punktu 8 z 
porządku obrad. 
 
Ad. 3 
Rada Gminy przy 14 głosujących, 13 głosami za, 1 przeciw zatwierdziła Protokół Nr V / 2018 sesji z dnia 27 
grudnia 2018r.  
 
Ad. 4 
Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym. 
 
O Godzinie 15:49 do obrad dołączyła Radna Monika Kionka 
 
Ad. 5 

1) Skarbnik Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały, Przewodnicząca Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego Radna Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinie komisji. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących, jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-32-2019 w sprawie przygotowania 
projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
 
Ad. 6 

1) Skarbnik Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. Przewodnicząca Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego Radna Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinie komisji. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-33-2019 w sprawie inkasa podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego 
 
Ad. 7 

1) Skarbnik Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. Przewodnicząca Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego Radna Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinie komisji. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

  
Rada Gminy przy 15 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-34-2019 w sprawie inkasa opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 
Ad. 8 

1) Skarbnik Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. Przewodnicząca Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego Radna Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinie komisji. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 



Rada Gminy przy 15 głosujących, 11 głosami za 1 przeciw oraz 3 wstrzymującymi się przyjęła uchwałę nr VI-35-
2019 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2020 rok środków stanowiących 
fundusz sołecki 
 
Ad. 9 

1) Skarbnik Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. Przewodnicząca Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego Radna Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinie komisji. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-36-2019 zmiany Uchwały Budżetowej na 
rok 2019 Gminy Nędza 
 
Ad. 10 

1) Skarbnik Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. Przewodnicząca Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego Radna Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinie komisji. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-37-2019w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nędza  
 
Ad. 11 

1) Wójt Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Rada Gminy przy 15 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-38-2019 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Raciborskiego 
 
Ad. 12 

1) Wójt Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Radny Karol Kalemba opuścił salę narad o godzinie 16:44 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-39-2019 w sprawie przekazania środków 
finansowych dla Policji 
 
Radny Karol Kalemba wrócił na salę narad o godzinie 16:46 
 
Radny Artur Bugiel opuścił salę narad o godzinie 16:50 
 
Ad. 13 

1) Wójt Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-40-2019 w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie na rzecz Gminy Nędza w drodze darowizny nieruchomości 
 
Ad. 14 

1) Wójt Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-41-2019 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nędza 
 
Radny Denis Cyfka opuścił salę narad o godzinie 15:52 
Radny Denis Cyfka oraz Artur Bugiel wrócili na salę narad o godzinie 15:53 
 



 
 
Ad. 15 

1) Pracownik merytoryczny przedstawił i szczegółowo omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-42-2019 w sprawie przyjęcia „Programu 
Ochrony Środowiska dla Gminy Nędza na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025” 
 
Ad. 16 

1)  Pracownik merytoryczny przedstawił i szczegółowo omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-43-2019 w przyjęcia „Programu usuwania 
azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Nędza na lata 2018- 2032” 
 
Ad. 17 

1) Sekretarz Gminy wraz z panią Wójt przedstawili i szczegółowo omówili projekt uchwały. 
Przewodniczący RG poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VI-44-2019 w sprawie zamiaru połączenia 
samorządowych instytucji kultury – Gmina Biblioteka Publiczna w Nędzy oraz Gminne Centrum Kultury w Nędzy 
 
Plany pracy Rady Gminy oraz Komisji zostały przedłożone Radzie, Rada nie wniosła żadnych uwag. 
 
Ad. 18 
Radny Cyfka zadał pytanie dot. opróżniania koszów na śmieci przy drogach gminnych. następnie Radny 
Postawka zabrał głos w sprawie remontu traktatu kolejowego w górkach śląskich i przejścia pieszego. 
Przewodniczący Rady Gminy Zabrał głos w sprawie drogi dojazdowej do tartaku. Na wszystkie zadane pytania i 
poruszone problemy wyczerpującej odpowiedzi udzieliła Pani Wójt. 
 
Ad. 19 
Nie rozpatrywano 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 28 stycznia 2019r. o godzinie 1730. 
 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołował 
Daniel Waloszek 


